



Hotel ICON

Owned by  PolyU

Terms and Conditions of “Together Celebration Offer”

1. Guests must reserve on the Hotel ICON official website using the promo code at least 1 day in advance (daily cut-off time: 15:00) and make a deposit, to enjoy this offer. This offer is not applicable for reservations made on other websites.
2. This offer is only valid for Semi-buffet dinner on Sundays to Wednesdays, except Public Holiday.
3. This offer is only valid for bookings made at GREEN starting from October 24, 2024, and must be redeemed by dining in on or before November 30, 2024.
4. This offer applies to the total bill and excludes alcoholic beverages, tax, gratuity, and service charge.
5. This offer is only available for limited quota, first come first served.
6. The offer cannot be used in conjunction with other promotions and membership privileges including ICONIC Eats.
7. Spending and discount amounts are based on a single receipt.
8. This offer is not redeemable for cash or any other product.
9. Hotel ICON reserves the right to reject any booking based on restaurant business situation.
10. The offer is subject to change without prior notice.
11. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

「聚會慶祝優惠禮遇」之條款及細則

1. 客人需於唯港薈官網提前至少 1 天使用優惠碼預訂（每日截止時間為 15:00），並支付訂金方可享受此優惠，其他網站預訂恕不適用。
2. 此優惠僅適用於週日至週三的半自助晚餐，公眾假期除外。
3. 此優惠僅適用於 GREEN 大堂餐廳 2024 年 10 月 24 日後預訂的半自助晚餐，並必須在 2024 年 11 月 30 日或之前用餐方可享用。
4. 此優惠僅適用於總帳單，不包括酒精飲料、稅金、小費和服務費。
5. 此優惠名額有限，優惠按預訂次序，先到先得。
6. 此優惠不可與其他促銷活動和會籍優惠同時使用，包括 ICONIC Eats。
7. 消費及折扣金額以單一收據為準。
8. 此優惠不可兌換現金或其他產品。
9. 唯港薈保留根據餐廳營運情況拒絕任何預訂的權利。
10. 此優惠如有更改，恕不另行通知。
11. 如有任何爭議，唯港薈保留最終決定權。

17 Science Museum Road,
Tsim Sha Tsui East,
Kowloon, Hong Kong
香港九龍尖沙咀東部
科學館道17號

T +852 3400 1000
F +852 3400 1001
www.hotel-icon.com